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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 26. mája 2025 
 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 

 

        

Poslanci :       Zita Baloghová 

                       Mgr. Norbert Demeter 

                       Eva Kissová 

                       Pavol Koči 

                      Ján Kovács 

                      Zoltán Kövér 

                      Mgr. Tibor Mészároš  

                   Gejza Tipcsák 

                      Ing. Marta Vozáriková 

   

                           

                        

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie. 

 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili predložený program rokovania MsZ 

v Čiernej nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Pavol Koči 

                                                                                   Zoltán Kövér 

                                                                                    

                                                                                         

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:    Mgr. Tibor Mészároš 

      Ing. Marta Vozáriková 

                                                                       Ján Kovács 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Gejza Tipcsák, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

4. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu 

v roku 2025 číslo F - 2025 - DOT03 

 
Primátor mesta  v rámci tohto bodu  informoval o otvorenej výzve na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie dotácie v oblasti a športu, ktorej predmetom  sú rekonštrukcia, modernizácia, 

vybavenie, zariadenie telocviční alebo inej športovej infraštruktúry zameraných predovšetkým 

na deti a mládež. Financie by sa využili na dokončenie rekonštrukcie malej telocvične zvnútra. 

Maximálna hodnota dotácie jednému žiadateľovi predstavuje € 80 000, minimálna € 10 000  

a výška spolufinancovania predstavuje min. 10 % z celkovej výšky dotácie. Môžu sa zapojiť 

obce do 5 000 obyvateľov. Ďalej primátor mesta dodal, že žiadosti budú vyhodnocované 

v poradí ako boli doručené, preto  považuje za potrebné podať žiadosť čím skôr.  Skonštatoval, 

že mesto  má k dispozícii  projektovú dokumentáciu na základe ktorej sa robila telocvičňa 

zvonku, ktorú je  potrebné zaktualizovať a  tiež je potrebné schválenie zapojenia sa do výzvy 

poslancami MsZ. Žiadosť so všetkými potrebnými prílohami sa plánuje podať ešte tento týždeň. 

Odhadovaná suma rekonštrukčných prác (demontáž/montáž podláh, maľba) je cca  € 60 000, 

prípadne by sa mohlo niečo ešte doplniť.  Primátor mesta požiadal poslancov MsZ zvážiť túto 

možnosť. 

 

p. Kovács  - V projekte bude zahrnuté aj osvetlenie? 

Primátor mesta – Osvetlenie v tom  nie, ani nechceme dať, lebo  na to by sme potrebovali 

zvlášť projekt, revíznu správu a to je  časovo náročné, neriskoval by som, neťahal s tým teraz 

čas. Nie je to veľká položka, utiahneme to zo svojich. 

Ing. Vozáriková – Podľa môjho názoru by bola škoda nevyužiť túto budovu, nakoľko je 

hotová a najmä ak je možná rekonštrukcia vnútorných priestorov zo štátnych financií. Ak sa 

budú posudzovať žiadosti podľa poradia, pravdepodobne tieto financie nie sú veľkého objemu, 

preto je potrebné požiadať včas, kým sa nevyčerpajú. Škoda by bola vynechať takúto 

príležitosť. 

p. Baloghová – Budeme potrebovať tých € 80 000? 

Primátor mesta – Nie, na základe PD bude potrebných okolo € 58 000. 

Primátor mesta – Trúfam si povedať, že sme na tom časovo lepšie ako veľa iných obcí, 

nakoľko my máme k dispozícii hotovú PD. 

p. Baloghová – O koľko financií sa dokopy jedná? 

Primátor mesta  - 5 mil. € je alokovaná suma v  tejto výzve. 

Ing. Vozáriková – Možno to postačí na 15-20 telocviční. Na celé Slovensko to je málo. 

 

Primátor mesta poprosil poslancov MsZ o hlasovanie. 
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1)          Prítomní poslanci  jednohlasne schválili zapojenie sa do výzvy na predkladanie 

žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025 číslo F-2025-DOT03, 

ktorej účelom je „ Rekonštrukcia, modernizácia, vybavenie, zariadenie telocviční 

alebo inej športovej infraštruktúry zameraných predovšetkým na deti a mládež “. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

2)       Prítomní poslanci jednohlasne schválili zabezpečenie povinného 

spolufinancovania projektu t. j. min. 10 % z celkovej výšky žiadanej dotácie 

z vlastných zdrojov, maximálne do výšky € 8 000,- (slovom: osemtisíc Eur). 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Eva Kissová, Pavol Koči, Ján 

Kovács, Zoltán Kövér, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

5. Záver 

 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Brázda, PhD., v. r.                           Ing. Viktor Palko, MBA, v. r.   

     prednosta MsÚ                primátor mesta 

                                                                                           

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:    Pavol Koči, v. r.  

 

                          Zoltán Kövér, v. r.  

                          

 

 

 

 

 

  

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová, v. r.  


